



Närvarande:

Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson och Linda Lindblom Hedberg, Karina Nilsson

Övriga: Anna Ekehov, Ann-Marie Bergström, Marie Lundh

§ 81 Mötets öppnande

Urban förklarar styrelsemötet öppnat.

§ 82 Godkännande av dagordning

Vi beslutar att godkänna dagordningen.

§ 83 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 7

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.

§ 84 Kvarstående arbeten

Profilkläder

Äntligen så börjar det hända något. Det går inte att få en vår egen logga på kläderna påstås leverantören. Vi har iaf fått en kontaktperson. Det går att beställa med SBF loggan.

Hemsidan

Vi väntar fortfarande på den nya mallen till hemsidan. Vi har fått info om att det snart ska vara på gång.

§ 85 Ekonomi

Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Det ser bra ut.

§ 86 Inkommande post och skrivelser

Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. SDF-konferens, SDF-bidrag

§ 87 Rapporter och uppkomna frågor

a) Rapport från SGA och rådgivare

Ann-Marie Bergström, rallycross, rapporterar att säsongen för rallycrossen är avslutad.

Deltagandet minskar, både SM och lokala tävlingar. Ökade kostnader för transporter. Behövs alla grenar men det bör ju finnas något för alla. Nu kommer Segway (4 hjul, 1000 kubik motor) som tävlingsform. Ann-Marie fortsätter med att ha digitala utbildningar.

Anna Ekehov, folkrace, rapporterar om att det rullar på. En del inställda tävlingar under hösten. Informerar om kurs/utbildningen den 12 och 13 november. Den 12/11 är det en allmän träff för tävlingsledare och funktionärer och den 13/11 för racekontrollers och domarträff. Vi beslutar att NNBF betalar för reseersättning till deltagarna den 13/11.

Det kommer att bli en tävlingsledare kurs i vår. Det kommer att komma ändringar i reglementen. Det borde då bli en utbildning tekniker innan nästa säsong drar i gång.

Anna funderar över om vi ska ha en gemensam SGA kommitté för folktrace, rallycross och bilcross. Det låter positivt.

b) Proppen gällande stadgarna

Tony Ring informerade på förra distriktsdialogen att det kommit in flera förslag och att han ska sammanställa detta och det ska komma ut på remiss.

c) Strategiprojektet 2030

Det har varit träffar för alla att delta. Dåligt deltagande. Maria från Förbundsstyrelsen kommer på träffen den 12/11 och informerar om detta.

d) Rallyvägar

I vårt distrikt har Stora Enso många vägar och de säger konsekvent nej till alla rallytävlingar. SBF på central nivå kommer att utreda detta vidare.

e) Bilsportskonferens

Den 26 – 27 november i Stholm. Hela styrelsen åker i den mån man kan. Det är en konferens för SGAer också med workshops.

f) Tävlingskalender 2023

Tävlingar gällande rallycross saknas. Folktrace har fått uppskov till den 12/11 för att krocklösa när de träffas.

§ 88 Miljö

Inget nytt.

§ 89 Utbildning

Tävlingsledare/funktionärs träff den 12/11. Ett bra initiativ. Vi behöver stärka våra funktionärer.

§ 90 Övriga frågor

- Hallå junior, än så länge inga nomineringar.
- Linda har blivit uppringd av Bertil Eklund, SMK Hedemora, om det finns utbildare för tävlingslicenser för off-road. Vi har ingen SGA i den grenen. Off-road ligger under "Enkel bilsport". Linda kollar vidare.

§ 91 Nästa möte

Vi avvaktar med nästa möte till vi vet vad som ska behandlas på konferensen. Om det behövs ett möte innan så kallar vi till det då.

§ 92 Mötets avslutande

Urban tackar för mötet.

Urban Larsson
Ordförande

Karina Nilsson
Sekreterare